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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Åsa Bergman, Anders Gustavsson, Tomas Nilsson, Jörgen Ohlsson, 

Ingela Löfgren och Carina Bengtsson. 

 

 

 
§ 1. 

Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2. 

Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 3. 

Inkommande post 

Ingen inkommande post  

 

§ 4. 

Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5. 

Ekonomi 

Åsa redovisar att det i dag finns ca 179.000:- på föreningskontor och ca 50.000:- på 

reservkontot. Fakturor för sandning, plogning och el väntas komma. 

Påminnelser för uteblivna medlemsavgifter är nu utskickade och en del har kommit in 

och fler förväntas också komma in. 

 

Upphandling av renovering av pumphuset har nu gjorts. 

Olika offerter har jämförts, offerterna är likvärdiga i utförande och kvalitet och den 

billigare offerten antogs, Hjelm´s Rör AB i Molkom kommer att utföra arbetet. 

Renoveringen kommer att utföras och färdigställas under mars månad och betalningen 

kommer att delas upp i två etapper, i mars och i juli. 

 

§ 6. 

BDT på ängen 

Jörgen och Anders har gått igenom underlaget från Karlstad Kommun och därefter 

kontrollerat anläggningen utifrån de anmärkningar som Kommunen hade. 

I dagsläget behöver inget göras, en ny genomgång görs till våren/sommaren och  

ev åtgärder görs (om inget annat tillkommer) till sensommaren/hösten. 

Mail med info om vad som kommer att ske med BDT:n kommer att skickas ut till de 

som är anslutna till anläggningen. 

 

§ 7. 

Sommarvatten 

Upphandling av entreprenör som ska utföra renoveringen av pumphuset är nu gjord, 

Se även text under §5. 

Arbetet med renoveringen av pumphuset förväntas att ta ca en vecka. 
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§ 8. 

Hemsida 

Den nya hemsidan fungerar nu och flera har hört av sig och tycker att sidan är bra och 

enkel att hitta i. (osterangarna.org) 

 

Den gamla hemsidan är fortfarande ”i bruk” med information som i dagsläget inte 

stämmer. Jörgen kontaktar K-G återigen, K-G måste ta bort allt som gäller 

Samfällighetsföreningen från sin hemsida eller så måste han stänga ner sidan. 

 

§ 9. 

Båthamnen 

Anders har påbörjat att kontakta dem som har båtplats och tecknar nytt avtal med dessa. 

 

§ 10 

Ängen 

Kjell har pratat med fårägaren Kajsa Lander om fåren ska beta på ängen till sommaren 

eller ej. 

Punkten kommer att tas upp på kommande årsmöte för att se hur intresset är hos 

föreningens medlemmar. Vem/vilka vill vara ansvariga för skötseln av fåren? 

Kjell kommer att ge besked till Kajsa efter årsmötet. 

 

§ 11 

Nästa möte 

Nästa möte hålls söndagen den 13 mars 2022 kl. 15.00  hos Ingela på 535. 

(preliminärt datum för möte nr 6 ; 10 april 2022) 

 

 

Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

Ordförande Sekreterare 

 

 

_______________________________ ____________________________ 

Kjell Haeffner Carina Bengtsson 


